
  
 

 

Verslag vergadering milieuraad 17/06/2025 

Aanwezig: Henk Dierendonck (schepen van milieu en dierenwelzijn) 

Cindy Deman (de WIEK - voorzitter) 

Mariane Verdoolaege (ABS - ondervoorzitter) 

Geert Dufoer (deskundige  afgevaardigde dagelijks bestuur) 

Winnoc Housaer (deskundige milieu  secretaris) 

Kimberly Van Hijf te (deskundige dierenwelzijn) 

Marc Struye (Imkerverenging) 

Johan Broidioi (MIER)  

Wim Boydens (strandwerkgroep) 

Kris Boydens (Natuurpunt)  

Maria Boydens (VELT) 

Dirk Baeteman (Middenkustpolder) 

Claude Velter (VOC) 

Robin Houthoofdt (de WIEK) 

Marleen Decat (Imkervereniging)  

Kathy Deprez (zwerfkatjes Middelkerke) 

Kristin Streitz (Northsealteam) 

Verontschuldigd:  Ronny Van der Weijde (deskundige  penningmeester  afgevaardigde dagelijks 
bestuur) 

Kathleen Titeca (zwerfkatjes Middelkerke - rekeningcommissaris)  

Ingrid Meys (Northsealteam)  

Bjorn Jansseune (dierenarts) 

Arthur Bonte (ABS) 

Paul Decoene (MIER)  

Martine Hofkens (Strandwerkgroep)  

Erica Blomme (VELT) 

Frank Claeys (Middenkustpolder)  

Afwezig: - 
 

 

De voorzitter opent de vergadering om 20 uur.  

 Er zijn voldoende aanwezigen om geldig te kunnen beraadslagen en stemmen.  



  
 

 

Agenda 

1. Goedkeuring vorige verslag installatievergadering 12/05/2025.  

2. Goedkeuring verslagen vorige vergaderingen 23/10/2024 en 05/12/2024.  

3. Woord van de nieuwe voorzitter & afspraken. 

4. Stemgerechtigde leden milieuraad. 

5. Aziatische hoornaars: stand van zaken. 

6. Werkgroep dierenwelzijn.  

7. Opstart De Groene boei.  

8. Kandidaturen milieu-overlegcommissie Luchthaven Oostende. 

9. Bermbeheer. 

10.  Afgraven stuk duin ter hoogte van De Kwinte. 

11.  Hemelwater- en droogteplan. 

12.  Asbestophaling voor particulieren. 

13.  Varia. 

14.  Data volgende vergaderingen. 

 

1. Goedkeuring vorige verslag installatievergadering 12/05/2025 
 Er zijn geen opmerkingen. 

 Het verslag wordt aangenomen met eenparigheid van stemmen.  

 

2. Goedkeuring verslagen vorige vergaderingen 23/10/2024 en 05/12/2024 
 De laatste vergaderverslagen van de milieuraden van 23/10/2024 en 05/12/2024 werden 

nog niet goedgekeurd (vorige legislatuur). 

 Bij het verslag van 23/10/2024 wordt gevraagd om een aantal kleine aanpassingen te doen 
bij het agenda over het gemeentelijk stort Kalkaart en 
Hemelwater- en droogteplan. Er zijn geen opmerkingen op het verslag van 05/12/2024. 

 Mits de aanpassingen worden de verslagen van 23/10/2024 en 05/12/2024 aangenomen 
met eenparigheid van stemmen. 

 

3. Woord van de nieuwe voorzitter & afspraken 

 De nieuwe voorzitter doet tijdens de eerste algemene vergadering een woordje omtrent de 
accenten die ze wil leggen en hecht belang aan volgende zaken: 

o Respect voor elkaars mening in een veilige omgeving. 
o Mogelijkheid tot bijleren uit de expertise van de andere leden. 
o Ambitie en nieuwe ideeën worden gestimuleerd.  



  
 

 

 Volgende afspraken worden nogmaals overlopen:  

o Indienen agendapunten: tot 14 dagen voor de vergadering bij voorzitter en 
secretaris. 

o Bijeenroeping: ten minste 8 dagen voor de vergadering door de voorzitter.  

o Aanwezigheid: quorum is vereist om rechtsgeldig te kunnen adviseren en 
beslissingen te nemen en stemmen. De leden worden verzocht om zoveel mogelijk 
aanwezig te zijn of  bij verhindering hun plaatsvervanger te sturen.  

o Stemming/ wijze van stemmen: is volgens de statuten bij gewone meerderheid 
maar we streven naar consensus. 

 

4. Stemgerechtigde leden milieuraad  
 Het aantal ef fectief  stemgerechtigde leden van de milieuraad bedraagt 14. Om geldig te 

kunnen beraadslagen en stemmen moeten er dus minimum 8 ef fectieven of  hun 
plaatsvervangers aanwezig zijn. 

 Tijdens de installatievergadering beschikten een aantal vertegenwoordigende organisaties 
nog niet over plaatsvervangende leden. Ondertussen stelde Erica Blomme haar 
kandidatuur als plaatsvervangend lid voor VELT. Natuurpunt, de dierenartsen en VOC 
lieten weten dat er zich voor het ogenblik geen plaatsvervangend lid aanb ood. 

 Voor wat betref t de kandidatuur van Robin Houthoofdt, als lid van het BCSD, werd er door 
de deskundige milieu geïnformeerd bij de jurist van VVSG (Vereniging van Vlaamse 
Steden en Gemeenten) die meldt dat een BCSD-mandaat ook een uitvoerend mandaat is. 
VVSG adviseert om voorzichtig te zijn met besluiten t.o.v. derden die dit dan procedureel 
kunnen betwisten maar om anderzijds ook pragmatisch hiermee om te gaan gezien een 
BCSD enkel over sociale dossiers binnen een OCMW beslist en in tegenstelling tot voor 
2019 niet langer rechtstreeks vertegenwoordigd is in de OCMW-raad of  het vast bureau. 
VVSG stelt voor om BCSD in de toekomst als uitzondering in de statuten op te nemen.  

 Voorstel: gelet op het advies van VVSG en omdat de heer Robin Houthoofdt 
plaatsvervangend lid binnen de milieuraad is , wordt er gestemd via geheime stemming 
over zijn lidmaatschap. De heer Houthoofdt verlaat de zaal tijdens de stemming en wordt 
verkozen met eenparigheid van stemmen. 

 De deskundige milieu maakt een notule op voor het college van burgemeester en 
schepenen omtrent de vaststelling van de milieuraad (cfr. art. 7 van de statuten). 

 

5. Aziatische hoornaars: stand van zaken (door Marc Struye) 
 De heer Marc Struye geef t een stand van zaken a.d.h.v. een Powerpoint. A.d.h.v. Google 

Maps-kaarten wordt een overzicht gegeven van de resultaten van de springtraps in de 
verschillende deelgebieden van Middelkerke en in vergelijking met 2024.  

 Er werden een 50-tal lentevallen door een pool van vrijwilligers (cf r. infovergadering) in 
Groot-Middelkerke geplaatst waarvan de helf t door de gemeente gef inancierd werd. Half  
juni 2025 werden al 179 koninginnen op het grondgebied Middelkerke gevangen via de 
springtraps. I.v.m. springtrapping werd een melding verspreid via de gemeentelijke 
communicatiekanalen.  



  
 

 

 Ambities voor de toekomst:  

o De 50 vrijwilligers verder betrekken in een opleiding m.b.t. lokpotten en in een 
verdere fase kan er ook een verkorte opleiding tot spotter gegeven worden met 
theorie in de voormiddag en veldwerk in de namiddag . 

o Marc Struye beschikt over een budget om er een aantal initiatieven mee te doen. 

o De gemeente kan faciliteren met het ter beschikken stellen van een zaal voor de 
opleiding en door vrijwilligers te werven via de gemeentelijke 
communicatiekanalen. 

 De gemeente neemt de oproep omtrent primaire nesten ook nog maals op in haar 
communicatie. 

 

6. Werkgroep dierenwelzijn  
 Voorheen bestond er een raad voor dierenwelzijn maar deze bleek eerder een 

deze adviesraad zullen tijdens de volgende gemeenteraad opgeheven worden.  

 Het bestuur wenst in de plaats wel in te zetten op dierenwelzijn en met het oog op een 
ef f iciëntere werking zal er een werkgroep dierenwelzijn binnen de milieuraad opgericht 
worden (artikel 27 van de statuten laat dit toe). 

 De werkgroep dierenwelzijn vergadert zoveel als noodzakelijk en koppelt haar beleids - en 
andere voorstellen terug naar de algemene vergadering van de milieuraad. In de 

 

 Er wordt gepeild wie interesse heef t: Kimberly Van Hijf te (deskundige dierenwelzijn), Cindy 
Deman (vanuit haar job als paardenexpert), Claude Velter (VOC), Marleen Decat 
(Imkervereniging), Kathleen Titeca en Kathy Deprez (zwerfkatjes Middelkerke), Ingrid 
Meyse en Kristin Streitz (Northsealteam). 

 

7. Opstart De Groene boei  
 

burgers en anderzijds aan een rechtspersoon (scholen, bedrijven, verenigingen).  Voor 
burgers, verenigingen en scholen bestaat de prijs uit een geldbedrag ter waarde van  

 

 de milieuraad, door het kenbaar maken van voorbeeldprojecten, de 
Middelkerkenaars, Middelkerkse bedrijven, scholen en verenigingen aanzetten tot 
investeringen ten voordele van het milieu, maar meestal ook ten voordele van hun 
portemonnee. We willen aantonen dat milieu-investeringen niet alleen maatschappelijk 
maar ook f inancieel lonend zijn, want er zijn heel dikwijls snelle terugverdienef fecten 
mogelijk. 

 Inschrijven kan t.e.m. 15 oktober van elk jaar bij de voorzitter. De gemeente maakt dit 
bekend via het gemeentelijk infoblad en andere kanalen.  

 De milieuraad kiest uit een aantal ingediende projecten. Het dagelijks bestuur beslist over 
de ef fectieve winnaar(s). 

  



  
 

 

 Dit jaar werd er geen actie ondernomen rond de Groene Boei n.a.v. de nieuwe legislatuur 
en de installatievergaderingen van de diverse adviesraden.  

 We zullen dit opnieuw opstarten. De deskundige milieu lanceert een oproep in de volgende 
editie van de Sirene en via andere gemeentelijke communicatie.  

 Daarnaast contacteert de deskundige milieu de communicatiedienst voor een aantal 
rechtzettingen op de gemeentelijke website omtrent de Groene Boei.  

 

8. Kandidaturen milieu-overlegcommissie Luchthaven Oostende 
 De deskundige milieu informeerde hiervoor bij de ingenieur van de luchthaven Oostende.  

 De milieuambtenaar en de omgevingsambtenaar van de stad Oostende en de gemeente 
Middelkerke vertegenwoordigen de stad/gemeente al in de monitoringcommissie van de 
Luchthaven Oostende. Deze commissie is eerder technisch. 

 Er wordt ook gevraagd om één vertegenwoordiger alsook een plaatsvervanger af  te 
vaardigen vanuit de milieuraad 

die samen met de milieuambtenaar 
en de schepen van milieu zetelt in de milieu-overlegcommissie van de Luchthaven 
Oostende. 

 Er zijn 2 kandidaturen vanwege Geert Dufoer & Robin Houthoofdt. Maar ter zitting komen 
beide kandidaten overeen dat Robin Houthoofdt als ef fectief  lid deelneemt aan het overleg 
en Geert Dufoer als plaatsvervanger. Gezien Geert Dufoer in het verleden al in dit 
overlegorgaan zetelde, zal hij de nodige informatieoverdracht doen.  

 De deskundige milieu geef t de namen van de ef fectieve vertegenwoordiger en 
plaatsvervanger door aan de Luchthaven Oostende.  

 

9. Bermbeheer (vraag Johan Broidioi) 
 Het bermbesluit bepaalt dat bermen langs openbare wegen niet voor 15 juni gemaaid 

mogen worden. Een eventuele tweede maaibeurt mag slechts uitgevoerd worden na 15 
september. Het maaisel moet verwijderd worden binnen de 10 dagen na het maaien. Er 
mag nooit gesproeid worden. 

 Dit werd nagevraagd bij de bevoegde diensten en de schepen. Dit jaar werd de 
veiligheidssnee toegepast i.f .v. verkeersveiligheid (1 meter) oor 15 mei. De groendienst 
kreeg vele positieve reacties. 

 Verbeterpunten vanuit de milieuraad: 

o Gemeente Middelkerke doet over het algemeen haar best en scoort beter dan een 
aantal andere gemeenten.  

o Graag aandacht voor het onderhoud van de Tramwegel in Lef f inge. Bij 
klepelmaaien ook graag onmiddellijk maaisel opruimen zodat bermen zich kunnen 
ontwikkelen. Het aanplanten van kruiden kan een meerwaarde zijn. De deskundige 
milieu neemt dit op met de groendienst. 

  



  
 

 

o Burgers nem het 
de overkant van hun woning zelf  te maaien (vaak vanuit onwetendheid). Daarnaast 
is er dikwijls ook sluikstort van maaisel in grachten met verstopping als gevolg. 

o Sensibilisering via gemeentelijke communicatiekanalen (in het voorjaar) en een 
specif ieke folder en bij herhaling handhaven zijn aanbevolen. De deskundige 
milieu neemt dit op met team communicatie en team preventie en handhaving. 

 

10. Afgraven stuk duin ter hoogte van De Kwinte (vraag Johan Broidioi) 
 Duinen behoren tot kwetsbare gebieden en zijn opgenomen in het Natuurdecreet. 

 Dit werd door de deskundige milieu nagevraagd bij de bevoegde diensten en de schepen. 
Ter hoogte van de Kwinte werd destijds een kunstmatige duin aangelegd die de gemeente 
Middelkerke onder controle houdt. Hiervoor is een overeenkomst met ANB (Agentschap 
Natuur en Bos) en MDK (Agentschap Maritieme Dienstverlening en Kust).  

 Aandachtspunt voor het bestuur: Graag geen afgravingen van het stuk duinen t.h.v. de 
Rotonde alsook beschermingsmaatregelen van deze kwetsbare site bij evenementen.  

 

11. Hemelwater- en droogteplan (vraag Maria Boydens) 
 Het opstellen en goedkeuren van een hemelwater- en droogteplan (HWDP) is een 

belangrijke stap om de gevolgen van droogte en overstromingsgevaar te verminderen. Het 
hemelwaterplan is geen concreet actieplan met maatregelen, maar een visie. Het helpt bij 
het plannen en implementeren van maatregelen om de watervoorziening te beschermen 
en te verbeteren, en om de impact van droogte op de gemeenschap en het milieu te 
verminderen. Het plan van uitvoering (de blauwdruk) geef t verduidelijking bij de inhoud van 
een hemelwater- en droogteplan, het te doorlopen proces voor de opmaak en goedkeuring 
ervan en de doorwerking naar het lokale beleid en initiatieven op het terrein. 

 Overleg en opmaak van het HWDP gebeurde in de periode 2023-2024 met talrijke 
partners: de gemeente Middelkerke, Middenkustpolder, Farys, Natuurpunt, Aquaf in en 
studiebureau Opus 25. 

 Het Hemelwater en droogteplan werd goedgekeurd door de gemeenteraad d.d. 10/07/2024 
en gepubliceerd op de gemeentelijke website (voorwaarden voor toekomstige subsidies 
rond hemelwater- en droogteprojecten). 

 Het actieplan zal verder uitgerold worden door de gemeente met diverse partners. Er zal 
afgetoetst welke zaken opgenomen kunnen worden in het Meerjarenplan en welke 
quickwins er zijn. 

 Huidige acties:  

o Verhardingsbeleid bij omgevingsvergunningen wordt opgevolgd: vrijstellingsbesluit 
< 80m² tenzij verkavelingsvergunning of  BPA strenger is.  

o Ontwikkeling Louis Logierlaan en nieuwe Zeedijk (ontharding / inf iltratie). 

o Bebossingsproject oud stort Kalkaart met Vlaamse subsidies: plaatsbezoek met 
BOS+ op 15/05/2025: boomsoorten vertonen droogtestress maar pakken. BOS+ is 
bezig met de opmaak van een natuurbeheersplan type 2.  

  



  
 

 

12. Asbestophaling aan huis voor particulieren (vraag Mariane Verdoolaege) 
 Deze dienstverlening geldt voor particulieren inclusief  tweede verblijvers, lokale besturen, 

 Landbouwers en scholen kunnen geen beroep doen op dit 
project want de Vlaamse regering heef t voor deze doelgroep een specif iek asbestprotcol.  

 Omdat deze ophaling gesubsidieerd wordt kan elk adres maar één keer bediend worden.  
Voor de ophaling van je asbest kun je plaat-of  kuubzakken aankopen. Een plaat-of  

sets 
persoonlijke beschermingsmiddelen om het asbesthoudend materiaal op een veilige 
manier te ontmantelen. Per ophaaladres kun je maximaal 5 zakken aankopen. Enkel voor 
jeugdverenigingen geldt er geen beperking. 

 Belangrijk is dat het gaat om asbest bij eenvoudige handelingen. Bij delicatere of  
moeilijkere werkzaamheden dient men een erkend asbestverwijderaar aan te stellen. 

 IVOO coördineert de aankoop en de ophaling. 

 Deze actie werd opgenomen via de digitale nieuwbrief  van de gemeente.  

 

13. Varia 
 Er zijn geen varia. 

 

14. Data volgende vergaderingen 
 Woensdag 17/09/2025 om 20u  raadzaal gemeentehuis: deadline indienen vragen is 

03/09/2025. 

 Dinsdag 16/12/2025 om 20u  raadzaal gemeentehuis: deadline indienen vragen is 
02/12/2025. 

 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.15 uur. 

 

 

De secretaris 
Winnoc Housaer 

 

 

De voorzitter 
Cindy Deman 

 


